
Dagsorden D. 13/11-24 kl 19 i fælleshuset 

Til stede : Mette, Karina, Anni, Tina og Rikke  

 

Punkt 1 :  Facebook gruppen  

Der er lagt et opslag op på Facebook.  

Bestyrelsen oprettet en Facebook profil, som de vil kommunikere igennem. 

 

Punkt 2 : El ladestanderen  

Vi har fået en standart kontrakt vedr. en ladestander. Vi godkender og den sendes retur. Der kan gå op 
til et år, inden før standeren er sat op. 

 

Punkt 3 : Beskæring af træer på pladsen / og belysning  

Der opsættes en prøvelampe på parkeringspladsen for mere lys snarest mulig, og så må det vurderes 
om det opfylder vores behov for lys. Derefter vil vi arbejde videre med mulighederne. 

Vedr. fældning af træer, vil Michael starte med at beskære dem. Derefter undersøges der økonomien i 
ar dem fældet sidenhen. Grundejerforeningen har givet grøn lys til fældning af træer.  

 

Punkt 4 : Skadedyrsbekæmpelsen  

Vi har fået sat elektroniske fælder rundt omkring i afd. Der anmodes om ikke at stille skrald udenfor, og 
fodre fugle. 

 

Punkt 5 : Protox Hysan spray  

Der er afprøvet Protox Hysan spray imod skimmelsvamp. Der er udleveret prøve flasker af Michael, 
inspektør. Der kan lånes flasker hos Rikke i nr. 260, hvor nærmere info. kan gives. 

 

Punkt 6 : Borde til fælleshuset  

7 nye borde er bestilt til fælleshuset. Levering er hurtigst muligt.  

 

Punkt 7 : Julepynt/juletræstænding 

Vi vil bede adm. om at indkøbe nye lyskæder til udendørs brug ved fælleshuset.  

Juletræstændingen bliver som traditionen tro, d. 1. Dec. kl. 15.30. 



Der bliver afholdt et mindre arrangement. Nærmere info følger. 

 

Punkt 8 : Gave til ejendomsfunktionærer 

Der besluttes som vanlig, at give en julekurv til adm. med ønske om en glædelig jul.  

 

Næste møde er mandag den 13/1-25  

 


